

LOST

KALAH



Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa nambah basa, hubungi kantor ing info@angp.co.za

Bakal ilang ing alas kanthi kewan luwe lan ula sing agawe paling medeni. Bakal ilang ing ara-ara samun sing ora ana banyu, dalan, lan ora ana tuntunan, bakal nyebabake pati. Ilang ing segara dhuwur tanpa kompas, tanpa pangan lan banyu, tanpa layar utawa tenaga mekanik, tanpa nglindhungi hawa panas utawa adhem, iku mbebayani. Kanggo ilang ing gunung-gunung sing dhuwur ditutupi salju lan es, iku mesthi mati. Nanging sing paling ala yaiku ilang ing jagad dosa lan degradasi, amarga bisa nyebabake karusakan spiritual, pati lan neraka. Juru Mazmur nulis "Aku kesasar kaya wedhus sing ilang" Jabur119: 176. Wedhus kudu duwe pangon utawa ora bakal dimangerteni singa, bruwang utawa

srigala sing luwe. Dheweke butuh pangon sejati kaya Dawud, sing mateni singa lan bruwang kasebut. Dheweke gelem ngluwari nyawane kanggo wedhus. Kita butuh Yesus, siji-sijine pangon sing bisa dipercaya lan sejati sing menehi nyawane kanggo kita, lan nuntun kita menyang padang rumput sing ijo lan banyu sing tenang. Gusti Yesus ngandika, "Aku iki Pangon sing Apik, lan Aku ngerti wedhus-wedhusku lan dheweke uga wanuh marang Aku." Yokanan 10:14.

Wedhus ora cukup kanggo angon. Pangon iku mesti dadi pangon sing sejati. Gusti Allah ngandika marang Yérémia, "Umatku dadi wedhus sing ilang, pangoné sing nyasar." Yeremia 50: 6. Aja nuruti pangon sing bener, sing dadi pemimpin wuta. Tindakake Gusti Yesus sing teka kanggo nggoleki lan nylametake wong-wong sing ilang. Dheweke bakal terus nggoleki lan nylametake wong-wong sing ilang. Dheweke bakal terus nggoleki, nganti dheweke nemokake.

Wis pirang-pirang taun kepungkur, aku ketemu karo loro pemburu ing Afrika Kulon Kidul, sing nalika semana wis ilang ing Gurun Kalahari. Dheweke plancong menyang ara-ara samun karo garwa lan anak ing kreta sing ditarik kuldi. Tekan gunung banjur ngadek kemah. Ing sawijining dina, wong loro kasebut, sing golek buron, nemokake jejak antelop. Wong-wong mau ngetutake iki lan digawa luwih jero menyang ara-ara samun. Nalika sore, pamburu sing pertama nemokake antelope, nembak sawetara, banjur golek kanca, nanging ora bisa sukses. Pemburu liyane, tanpa ngandhani kanca, wis ngetutake spoor liyane sing dikarepake, bakal nggawa ingon sing padha.

Nalika pamburu kapisan terus nggoleki kancane, peteng mlebu, lan dheweke kabeh kelangan arah. Dheweke mlaku

liwat wayah wengi, ngarep-arep bisa ndeleng kobongan sing bakal nggawa dheweke menyang papan sing aman. Dheweke terus mlaku suwene rong setengah dina, nganti dheweke krasa kesel banget, ilang lan ngelak. Ilaté wis abuh lan getihen lan nuli tutuk. Dheweke ilang lan kepengin ngelak ing pasir pasir sing panas. Lies ing kahanan sekarat mau, banjur njaluk pitulung marang Gusti Allah. Dheweke ora bisa ngucapake tembung pandonga sing dirungokake, nanging Gusti Allah, sing ndeleng ati manungsa, krungu swarane. Dumadakan pamburu sing lagi sekarat weruh ing kadohan ana salib, lan saka kayu salib kasebut, dheweke bengok bengok, "Aku ngelak!" Dheweke ngerti yen tangise Yesus. Ngalami kabeh makhluk kaya kekuwatan sing menahi kekuwatan. Rasa ngelak dheweke ilang nalika dheweke ngerti yen Yesus, Putraning Allah, wis nandhang sangsara ing papane ing kayu salib Calvary. 1 Samuel 16: 17, Yokanan 19: 28.

Dheweke jumeneng kanthi seger, kabeh kesel lan kesel wis nilar dheweke. Dheweke matur nuwun marang Gusti Allah yen Yesus nandhang sangsara ing papane, supaya dheweke bisa seger lan urip maneh. Dheweke ngucapke matur nuwun marang Gusti Allah kanthi gumolonging ati amarga ketemu karo cara sing apik banget. Dheweke banjur noleh-noleh lan kepengin weruh arah endi sing bakal dituju kanggo nggoleki bangsane. Nalika dheweke ndeleng dheweke kaget, ana tangan ayu nglayang udakara patang kaki ing ndhuwur lemah, nggawa driji ing arah maju. Nalika dheweke nyedhaki, kepengin weruh manawa tangan sing disawang nyata, mula dheweke maju. "Iki astane Gusti Allah lan drijine Gusti Allah" "ujare dhewe lan ngetutake meh sedina sewengi. Nalika dheweke ngobahake tangan terus obah, nalika dheweke isih mandheg, tangane isih

mandheg. Pungkasane tangan mandheg menyang banyu mancur banyu adhem. Dheweke ngombe nganti ngelak ngilang. Nalika dheweke ndeleng lan ngerteni manawa tangane wis ilang, dheweke weruh saka mburi bukit pasir ing sacedhake, tendha-tendha kemah.

Tekan kamp dheweke nemokake umate padha ndedonga muga-muga Gusti Allah mbalekake dheweke kanthi aman. Dheweke uga nemokake pamburu liyane kalebu wong-wong sing ndedonga. Dheweke uga wis ilang lan Gusti Allah uga nggawa dheweke bali menyang kulawarga kanthi cara sing luar biasa. Sawise ngetutake trek sing salah, dheweke nemokake dheweke kesasar ing ara-ara samun, lan ngumbara ing wayah wengi nggoleki sia-sia ing kamp kasebut. Nalika subuh, dheweke kaget banget, putrane sing umur wolung taun, ngajak dheweke saka gundukan cedhak. Dheweke kepengin ngerti kepiye bocah lanang bisa nutupi jarak sing adoh dhewe. Sanajan tapak sikil bocah kasebut ora katon, sesanti kasebut cetha banget, mula dheweke wiwit nuju gundukan, mula banjur mlaku nganti nemoni dune. Nalika tekan kaping pitu, saka ngendi bocah cilik kasebut wave, dheweke bisa ndeleng tendha kemah ing kadohan. Ora suwe dheweke teka ing sisih amben putrane sing lagi turu ngantuk. Banjur dheweke sadhar, yen Gusti Allah maringi sesanti supaya bisa slamet.

Kita kabeh, kaya para pamburu, mburu barang ing jagad iki, yaiku bandha, kamulyan, nyenengake, dhuwit, kesenangan, sukses lan pirang-pirang perkara liyane, mula luwih becik lali golek Kratoning Allah. Kita kesasar ing ara-ara samun spiritual ing jagad iki. Jiwa kita ngelak Gusti Allah, Gusti Allah sing urip, nganti kita sesambat marang dheweke kanthi kuciwa, nganti Yesus dicethakake karo kita minangka sumbering Urip. Gusti Yesus ngandika, "Aku teka kanggo

ngreksa lan nylametake wong-wong sing ilang." Dheweke nggoleki wedhus sing ilang nganti ditemokake. Dheweke nggoleki sampeyan lan aku. Kepiye carane wedhus ilang? Kanthi kepinginan sing ala, kanthi ora nggatekake panggilan pangon, tetep ing mburi nalika pangon lan wedhus maju, liwat ngrungokake swarane sing nggodha, utawa kanthi mbukak ngarepe pangon lan milih pangonan dhewe.

Kepiye putra Prodigal kesasar? Dheweke pengin kesenangan dosa ing jagad iki. Dheweke ora ngucapke matur nuwun banget marang bapakne, dheweke duwe rasa seneng dhuwit sing dadi oyod saka kabeh piala. Dewa jagad iki wuta mripate, saengga dheweke ora bisa ndeleng awake dhewe kanthi bertahap, nanging mesthine mlayu menyang lendhut dosa, adoh saka Gusti Allah lan bapakne, sing terus nededonga. Nalika ngangon babi lan ngalami keluwen, dheweke tangi amarga kabodhoane. Dheweke ninggali babi lan bendarane, sing ora ngidini dheweke ngisi weteng sing kosong nganggo kulit babi sing dipakani lan bali menyang bapakne. "Aku dosa marang swarga (Gusti Allah) lan sampeyan. Aku ora pantes diarani anakmu maneh." Dheweke ora nuduh wong liya kajaba awake dhewe, kanthi ngakoni yen dheweke nindakake dosa. Bapakne sing maha tresna nampani dheweke ing omah kanthi ujar, "Anakku iki wis mati (rohani) lan wis urip maneh; ilang lan saiki ditemokake." Lukas 15: 11 - 32.

Upamane wanita duwe sepuluh dhuwit recehan perak lan ilang siji. Apa dheweke ora ngobong lampu, nyapu omah lan nggoleki kanthi tliti nganti bisa ditemokake? Lan nalika dheweke nemokake, dheweke nuli ngundang kanca lan tangga teparo banjur kandha, "Bungaha aku; Aku wis nemokake duwit recehku sing ilang." Lukas 15: 8 - 10.

Maria lan Yusuf kelangan Yesus ing bait ing Yerusalem, lan nggoleki dheweke telung dina, nganti dheweke ditemokake. Ewonan anggota greja sing tenanan isih ilang, sejatine karo Kristus. Dheweke durung nate nemokake kanthi nyata, ora nate lair maneh liwat Sabda lan Roh Suci, kanthi nampa Yesus minangka Juruwilujeng pribadi. Dheweke ilang nganti tekan Kratoning Allah, amarga Gusti Yesus ngandika: "Mratobata amarga Kratoning Swarga wis cedhak." Matius 3: 2. "Yen manungsa ora lair maneh, dheweke ora bisa ndeleng Kratoning Allah." Yokanan 3: 3. Elinga, Gusti Yesus isih nggoleki sing ilang.

Dheweke nggoleki sampeyan, lan yen sampeyan nggoleki dheweke, sampeyan bakal nemu rapat sing paling bahagia sajrone urip sampeyan. Mungkin sampeyan wis ilang katenangan, kemurnian, kabungahan dosa sing dingapura, kesaksian sampeyan sadurunge Gusti Allah lan manungsa. Telusuri nganti sampeyan bisa nemokake ing Gusti Yesus. Mungkin sampeyan wis ilang kesehatan, posisi, kerja, penghasilan utawa bisa uga dhuwit. Gawe kasusahan, krasa lara atimu, marang Pangeran sing kuwasa mulihake samubarang kabeh. Nanging elinga, "Sapa sing kepengin nylametake nyawane, bakal kelangan nyawane, nanging sapa kelangan nyawane kanggo Aku, bakal nylametake." Lukas 9: 24. Sampeyan bisa entuk jagad iki, lan bakal kelangan nyawane dhewe sing regane luwih larang tinimbang kabeh bandha ing jagad iki.

Kita kabeh, tanpa istimewa, ilang lan tanpa pengarep-arep ilang amarga saka dosa. "Yen kita ngaku ora duwe dosa, kita bakal ngapusi awake dhewe, lan kasunyatanane ora ana ing awake dhewe. Yen kita ujar manawa ora nindakake dosa, kita bakal nggawe dheweke ngapusi, lan pangandikane ora ana gandhengane ing urip kita." 1 Yohanes 1: 8, 10.

Ora ana siji-sijine, sing kudu tetep kahanan sing ilang. "Kanggo Putraning Manungsa, teka kanggo ngupaya lan nyimpen sing ilang." Lukas 19: 10. Gusti cedhak banget karo sampeyan, lan yen sampeyan nggoleki, sampeyan bakal bisa nemokake, nanging saiki sampeyan kudu nindakake. "Goleki Gusti nalika Dheweke wis cedhak." Yésaya 55: 6. Sampeyan bisa yakin manawa Pamarta sing ngupaya lan wong dosa sing ngupayakake, mesthi bakal padha tinemu. Yen sampeyan nggoleki dheweke, sampeyan bakal bisa nemokake. Matius 7: 7. Yen sampeyan wis nemokake lan wis masrahake urip, kekarepan lan masa depan sampeyan marang Panjenengane, mula Panjenengane, Pangon wedhus sing apik, bakal nggawa sampeyan menyang pangonan sing ijo lan urip langgeng. Masmur 23: 2. Kowe sing wis kesasar, saiki padha nyuwun marang Dheweke. Aja ragu-ragu, amarga "Sapa wae sing nyebut Asmaning Pangeran, bakal slamet." Kisah Para Rasul 2:21.

Ayo metu

Metu saka pangwasaning dosa. Metu saka pangwasané Sétan. Gusti Yesus minangka ratune para raja lan Pangeran kabeh. Kraton peteng wis dikalahake dening Yesus, Raja Cahya lan Raja Katentreman. Metu saka perbudakan dosa, abdi saka Iblis. Gusti Yesus wis teka kanggo mbebasake sampeyan. Dheweke wis mbayar rega tebusan ing wit Kalvary. Dheweke seda kanggo sampeyan kanggo mbebasake sampeyan. Galatia 5: 1, Ibrani 2: 14 - 15.

Metu saka perbudakan rasa wedi, wedi karo pati, sing ditindakake dening Iblis ing babu sajrone urip sampeyan. Gusti Yesus wis nelukake dosa lan pati lan nuduhake kanthi nyata ing kayu Salib, ing ngendi dheweke seda kanggo sampeyan lan kula. Dheweke mlebu ing alam pati

lan nelukake pati. Dheweke wungu saka kuburan kanggo urip ing salawas-lawase. Kita urip amarga Panjenengane urip. Kita disalib lan mati ing jagad, dosa lan awake amarga Yesus disalib lan seda nggenteni kita. Nanging Panjenengane jumeneng kanggo mbenerake, yen liwat Panjenengane bisa urip langgeng. Rum 4:25.

Setan, sing maune malaekat sing nglindhungi, malaekat sing njaga jagad iki, ngunggahake awake dhewe ngungkuli Gusti Allah lan ujar, "Aku bakal munggah ing ndhuwur mega; Aku bakal nggawe awakku kaya sing Mahaluhur. " Nanging Gusti Allah ngendika: "Sampeyan bakal digawa mudhun menyang kuburan, menyang telenging jurang." (Yésaya 14: 12 - 16).

Setan dewa lan raja ing jagad iki ditelukake. Dheweke ora bisa nguwasani manungsa maneh, kajaba dheweke tundhuk marang dheweke kanthi bebas.

Gusti Allah dhawuh supaya kita metu saka pangwasaning dosa lan Iblis. Dheweke wis milih Yesus dadi panguwasa kabeh manungsa lan Raja kabeh. "Mula, padha metu saka wong-wong mau lan pisah, pangandikane Pangeran." 2 Korinta 6:17.



Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa nambah basa, hubungi kantor ing info@angp.co.za

Yen sampeyan wis bisa nemokake karahayon ana ing Sang Kristus, utawa amarga sampeyan wis mberkahi liwat literatur Injil, coba critakake. Kula ngaturaken matur suwun sanget dhumateng Gusti Allah, saha ugi ngelingi langkung-langkung ing pandonga. Kanggo literatur Injil, buku lan traktat gratis ing luwih saka 540 basa, hubungi kami :

ATI MANUNGSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)